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Rada Powiatu Leszczyńskiego 

Protokół nr 11/2022 

z LVI Sesji w dniu 8 września 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 8 września 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Wojciech Antoniak 

2. Marcin Barczyk 

3. Grzegorz Brzeskot 

4. Józef Buszewicz 

5. Halina Florek 

6. Irena Grobelna 

7. Rafał Jagodzik 

8. Stanisław Kasperski 

9. Remigiusz Leciejewski 

10. Karol Lis 

11. Stanisław Matuszewski 

12. Karol Neumann 

13. Jan Sobczak 

14. Jan Szkudlarczyk 

15. Tomasz Szulc 

16. Jolanta Zamiatała 

Nieobecni na posiedzeniu byli radni: Marcin Barczyk i Grzegorz Brzeskot 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości, stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Posiedzenie LVI Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego otworzył i powitał zebranych gości 

Przewodniczący Rady Jan Szkudlarczyk. Poinformował, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Prowadzący poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu, obrady Sesji Rady nagrywane  

są na nośniku elektronicznym. 

Nagranie posiedzenia, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt porządku posiedzenia LVI Sesji. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad LVI Sesji. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wojciech Antoniak, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, 

Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, Stanisław Matuszewski, Karol 

Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 14 głosami „za”, bez uwag przyjęła porządek 

obrad LVI Sesji, w dniu 8 września 2022 roku.  

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji, w dniu 28 lipca 2022 roku. 

Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LIV Sesji, w dniu 28 lipca 2022 roku.  

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół z LIV Sesji, w  dniu 28 lipca 2022 

roku.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIV Sesji, w dniu 28 lipca 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wojciech Antoniak, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, 

Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, Stanisław Matuszewski, Karol 

Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 14 głosami „za”, bez uwag przyjęła protokół  

z LIV Sesji, w  dniu 28 lipca 2022 roku. 
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4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie omówił Wicestarosta Leszczyński Maciej Wiśniewski.  

Wicestarosta poinformował, o końcowym etapie inwestycji dot. przebudowy ul. Mórkowskiej  

w Wilkowicach oraz odc. Osieczna-Kakolewo. W związku z wystąpieniem prac  dodatkowych 

przy realizacji tych zadań pojawiły się dodatkowe koszty, co skutkuje zmianami w budżecie. 

Wicestarosta poinformował, o popisaniu umów na przebudowę obiektów SOSW, celem 

dostosowania placówki do przepisów ppoż. Otrzymano informację od wykonawcy, który został 

wyłoniony w postępowaniu przetargowym na dostarczenie zbiornika służącego  

do odprowadzania i retencjonowania wód opadowych, o odstąpieniu od podpisania umowy.  

W związku z tym zostanie ogłoszony ponowny przetarg. Odbyło się spotkanie Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych i poinformowano o przygotowywaniu strategii rozwoju regionu.   

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

(DRUK NR 323) 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch.  

Zmiany planowanych dochodów i wydatków dotyczą: 

 

1. Zmniejszenia planu dochodów z tytułu dotacji celowych o kwotę 60.000,00 zł w celu 

dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań. 

2. Zwiększenia planu dochodów o kwotę 1.459,10 zł z tytułu dodatkowych środków  

z Funduszu Pomocy na realizację zadań powiatowego zespołu do spraw orzekania  

o niepełnosprawności. 

3. Zwiększenia planu dochodów z tytułu dotacji celowych o kwotę 82.940,04 zł z tytułu 

środków pochodzących z rezerwy celowej z przeznaczeniem na realizacje zadań 

wynikających z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020 

– 2024 „Aktywna tablica”. 

4. Zwiększenia planu wydatków majątkowych na zadania wieloletnie w związku  

z wystąpieniem robót dodatkowych: 

a)  „Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 4790P w m. Kąkolewo oraz 4791P Łoniewo 

– Osieczna” o kwotę 380.000,00 zł, do wysokości 8.830.000,00 zł, 

b) „Przebudowa drogi powiatowej nr 4770P na odcinku od DW 309 Poznań-Wrocław do 

skrzyżowania w m. Wilkowice” o kwotę 100.000,00 zł do wysokości 7.050.000,00 zł. 

5. Zwiększenia przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 480.000,00 zł do 

wysokości 17.099.063,12 zł. 

Przeniesień zgodnie z wnioskami dysponentów 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. (DRUK NR 323) 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. (DRUK NR 323) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wojciech Antoniak, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, 

Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, Stanisław Matuszewski, Karol 

Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 14 głosami „za”, bez uwag przyjęła uchwałę  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2028. (DRUK NR 324) 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch. 

Zmiana WPF jest konsekwencją wcześniejszej dokonanych zmian budżetu. Zmienia się wynik 

finansowy, gdzie deficyt będzie pokryty nadwyżką z lat ubiegłych. W związku z tym 

przenosimy część środków planowanych na rok 2023 na rok 2022, co skutkuje zmniejszeniem 

wydatków majątkowych w roku 2023, do kwoty 480.000 zł   

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2028. (DRUK NR 324) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028. 

(DRUK NR 324) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wojciech Antoniak, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, 

Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, Stanisław Matuszewski, Karol 

Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot 
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Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 14 głosami „za”, bez uwag przyjęła uchwałę  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028, 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrała radna Jolanta Zamiatała, która zwróciła się w imieniu mieszkańców ul. Bocznej  

i Nowej w Wijewie z problemem braku chodnika oraz przejścia dla pieszych. Radna opisała, 

do którego momentu fragment chodnika jest wybudowany, wnioskując o dokończenie jego 

budowy, aby dzieci idące do szkoły bezpiecznie mogły przejść cały odcinek.  

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych zapewnił o zajęciu się problemem i odpowiedzi 

pisemnej na interpelację. 

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili.  

8. Wolne głosy i informacje. 

Głos zabrała radna Halina Florek, która w imieniu mieszkańców ul. Powstańców 

Wielkopolskich we Włoszakowicach zwróciła się z prośbą o przeprowadzenie wizji lokalnej  

i zaradzenie sytuacji zalewania posesji na zakręcie tej drogi.  

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych zapewnił, iż wizja w tym zakresie będzie 

przeprowadzona. Dodał także, że spust wody z tej drogi zbiega się również z dwóch gminnych 

ulic, natomiast garaż na omawianej posesji jest w piwnicy.  

Głos zabrał radny Tomasz Szulc dopytując, czy inwestycja w Kłodzie jest już ostatecznie 

zakończona. Radny wyraził także uwagi dot. realizacji wykonanych robót.  

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że odbiór został rozpoczęty 17 sierpnia 

i został zakończony 2 września. Pewne ustalenia zostały zawarte w protokole odbioru. Obecnie 

trwają prace rozliczeniowe. Koszty wad stwierdzonych przy odbiorze zostały pomniejszone  

z wynagrodzenia Wykonawcy, o kwotę wyliczoną przez inspektora i zatwierdzoną przez 

Komisje. Wady te nie są znaczące i umożliwiają eksploatację drogi.  

Radny Tomasz Szulc dopytał o kwotę pomniejszenia wynagrodzenia za stwierdzone wady, 

dodając, że wady te są znaczące i nawarstwiają się, podając przykłady nierówności na 

chodnikach, przy studzienkach oraz asfalcie.    

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że ZDP zachował wszelkie procedury 

przy odbiorze tej inwestycji. Badania nierówności były wykonywane wielokrotnie. Wady 

zakwalifikowane jako nieistotne, nie nadają się do usunięcia, ponieważ są między studnią  

a krawężnikiem i robienie łat i miejscowe wycinanie jezdni nie sprzyja eksploatacji drogi. 

Kwota potrącona to 179.000 zł.  

Głos zabrał radny Karol Lis, który zwrócił się o podjęcie działań na przyszłość,  

aby na akwenach w powiecie nie dochodziło do przyduchy i przeciwdziałać takim sytuacjom.  
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Przewodniczący Rady oraz radna Halina Florek przyłączyli się do wniosku przedmówcy. 

Głos zabrał Wicestarosta Leszczyński mówiąc, że w Gazecie Wyborczej pojawił się artykuł 

opisujący 40 akwenów wodnych na terenie Wielkopolski, które mają problem z dotlenieniem  

i zanieczyszczeniem wód. Po analizie danych problem ten w regionie leszczyńskim  

nie występuję.  

Głos zabrał radny Jan Sobczak mówiąc, że dopóki były ZIR-y to spółki wodne współpracowały. 

Wody Polskie na interpelacje i sugestie wyczyszczenia wskazanych rowów odpowiadają,  

że mają swoje plany i nie starczy im pieniędzy, aby wykonać dodatkowe prace. Nasz teren 

podlega pod  

3 rejony: Zieloną Górę, Poznań i Wrocław i każdy z wymienionych działa samodzielnie.  

Głos zabrał radny Tomasz Szulc wracając do tematu inwestycji w Kłodzie dopytując,  

czy badania jezdni były robione środkiem pasa czy torem kół pojazdu. 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że dokonano sprawdzenia zgodnie  

z wytycznymi.  

Radny Tomasz Szulc dodał, iż firmy są ubezpieczone i powinny niedociągnięcia naprawiać. 

Powiedział także, że masa asfaltowa była lana w dzień, przy wysokiej temperaturze, a powinno 

być to robione w nocy i pilnowane, aby nikt po niej nie jeździł. Radny uważa, że masa na całej 

długości jest do poprawy. 

Radny dopytał czy Sp. NODO przedstawiła karty przekazania odpadów - kiedy i gdzie je 

utylizowała. Dodał także, że zapis o tym powinien znaleźć się w każdym przetargu.  

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że w umowie zapisane jest,  

że do wykonawcy należy wywóz odpadów, rolą inwestora nie jest, aby sprawdzać go gdzie je 

wyrzuca.  

Wicestarosta Leszczyński powiedział, że są odpowiednie instytucje, które zajmują się i pilnują 

przestrzegania przepisów w zakresie ochrony środowiska. Z żadnych przepisów nie wynika,  

iż jest obowiązek żądania od wykonawcy takich kart. Jeśli ktokolwiek ma wiedze, że łamane 

są przepisy w zakresie ochrony środowiska ma obowiązek to zgłosić. Podmioty te mają swoja 

procedurę, przeprowadzą postępowanie, które zweryfikuje, czy odpady są właściwie 

utylizowane.   

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  
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10. Zakończenie obrad. 

W związki z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował radnym  

oraz pozostałym członkom za uczestnictwo i o godz. 1345 zakończył obrady LVI Sesji Rady 

Powiatu Leszczyńskiego.  

 

                            Przewodniczący 

      Rady Powiatu Leszczyńskiego  

               Jan Szkudlarczyk 

 

 

 

Protokół sporządziła: Dajana Szarletta 

 

 

  


